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  روزنامه الرياضيه عربستان در واكنش به 
حضور اين هيات بين الملل��ي در ايران تيتر 
توهين آميزي زد و نوشت: كميته بين المللي 
امنيت ورزش ورزش��گاه هاي ايران را رس��وا 
خواه��د كرد. البته اين رس��انه س��عودي در 
ش��يطنتي آش��كار به جاي اس��تفاده از واژه 
ايران از اصطلاح »بورة الشر« يعني كانون شر 

استفاده كرد.
  اوا كارنينو پزشك چلسي كه مراحل قانوني 
ش��كايت از مورينيو را مي گذراند خواس��ته تا 

مربي پرتغالي از او معذرت خواهي كند. 
  سران باشگاه بارسلونا در نظر دارند قرارداد 
جديدي را با مس��ي به امضا برسانند. قرارداد 
جديد ستاره آرژانتيني تا سال ۲۰۲۰ اعتبار 

خواهد داشت.
  ادن ازار ش��ايعات منتشرشده در رسانه ها 
درباره جدايي اش از چلسي را تكذيب كرد و 
گفت كه برنامه دارد تا در اين تيم به فوتبالش 

ادامه بدهد.
  رس��انه هاي اروپايي از احتمال بازگشت 
رافا بنيتز به ليگ برتر جزيره با قبول هدايت 

نيوكاسل در فصل آينده خبر دادند. 
  سيد ابراهيم حميدي تنها، طي حكمي از 
سوي دكتر خدابخش سرپرست فدراسيون 
ج��ودو و كوراش ب��ه عنوان مرب��ي تيم ملي 

بزرگسالان منصوب شد. 
  محمدرض��ا دهخدا ب��ا اخ��ذ 39 راي در 
مجمع انتخابات��ي براي چهار س��ال رييس 

فدراسيون ورزش دانشگاهي شد. 

نصرالله سجادي: سال آينده از المپيكي ها 
حمايت ويژه مي كنيم/ يك بار ديگر كانديدا 
ش��دنم در انتخابات فدراس��يون فوتبال را 
تكذيب مي كنم/ كلا در ورزش هر كاري كه 

خراب شود مي گويند سجادي بوده است
ابراهيم تهامي: همان اول گفتيم استقلال 
اهواز س��قوط مي كن��د/ از اي��ن تيم هيچ 
حمايتي نمي شود و شرايط بدي را تا به امروز 

داشته ايم
اس�دي: با كي روش دش��مني ندارم/ روز 
پاياني ثبت نام مش��خص مي ش��ود كه در 

انتخابات فدراسيون شركت مي كنم يا نه
مسعود عنايت: داوران در چند هفته اخير 

عملكرد قابل قبولي داشتند
طاهري، سرپرس�ت پرس�پوليس: ما 
مسوول پرتاب نارنجك از سوي تماشاگران 
نيستيم و سازمان هاي ديگر مسووليت آن را 
برعهده دارند/ به تاج درباره بليت فروشي قول 

داديم نه تامين امنيت ورزشگاه 
حس�ني خو، مدير حراس�ت: استعلام 
گرفتيم و دولت رسما اعلام كرده كه مصوبه 
تاييد اساسنامه فدراسيون فوتبال را در سال 

86 ندارد

 هم گروهي آكادمي كيا
 با هانوفر و گنك بلژيك

آكادمي فوتب��ال مه��دي مهدوي كيا 
كه پيش از اي��ن موفق به كس��ب دو مقام 
نايب قهرماني در تورنمنت ه��اي اتريش و 
نروژ شده بود، اين بار و در سومين تورنمنت 
بين المللي خ��ود در ازمي��ر و در دور اول با 
تيم هاي هانوفر از آلمان، گن��ك از بلژيك، 
ماني��ا و كوين اس��پور تركيه و اس��كوفي از 
مقدونيه هم گروه ش��د. ازمي��ر كاپ يكي از 
معتبرترين تورنمنت هاي فوتب��ال پايه در 
رده هاي س��ني مختلف در اروپا محسوب 
مي شود كه هرساله تيم هاي معتبري در آن 
ش��ركت مي كنند. از مطرح ترين تيم هاي 
حاض��ر در رده زير 1۲ س��ال مي ت��وان به 
منچستر سيتي، آ اس رم، آژاكس، آتلتيك 
بيلبائو، دينامو زاگرب، پورتو، اس��پورتينگ 
ليس��بون، فاين��ورد، مونش��ن گلادب��اخ، 
فنرباغچه و گالاتاس��راي اش��اره كرد. اين 
رقابت ها از روز چهارم الي هشتم فروردين ماه 
سال آينده به ميزباني تركيه برگزار مي شود. 

نعمتي: نه حقوق المپيك و پارالمپيك را گرفته ام و نه پاداش فدراسيون را

سرخط خبرها

spo r t@etemadnewspaper. i r

ورزش

تيتربازي

خبر

خبر كوتاه

ويژه

جوابيه تند هيات رييسه دادكان به مايلي كهن
پس از اظهارات تند محمد مايلي كهن عليه محمد دادكان و هيات رييسه فدراسيون فوتبال 
در آن زمان، اين اعضا با انتشار بيانيه اي پاسخ مدير فني سابق تيم اميد را دادند. در اين بيانيه آمده 
است: »با عنايت به اظهارات آقاي مايلي كهن مبني بر سياسي بودن فدراسيون فوتبال در دوره 
رياست برادر ارزشمندمان جناب آقاي دكتر دادگان و ذكر اسامي هيات رييسه بدين وسيله بار 
ديگر اعلام مي كنيم كه كليه اقدامات هيات رييس��ه فقط در راه اعتلا و رشد فوتبال كشور بوده 
كه كسب موفقيت هاي ارزشمند در طول دوره رياس��ت جناب آقاي دكتر دادكان گواه كافي بر 
اين موضوع است. ولي در اينجا از آقاي مايلي كهن س��وال مي كنيم شما كه علاقه تان به دولت 
قبلي، اعتقادي است و در اثر اين علاقه اعتقادي و راي به آن، چند روز سرمربي تيم ملي و بعد از آن 
سرمربيگري چند تيم ليگ برتري را عهده دار شديد، به ملت عزيزمان بفرماييد درآمد حاصل از آن 

راي دادن چقدر بوده است؟«

تماشاگران پرسپوليس محروم مي شوند
بمباران ورزشگاه آزادي در بازي پرسپوليس و تراكتورسازي، احتمالا براي سرخپوشان گران 
تمام مي شود. تماشاگران پرسپوليس، از همان دقايق ابتدايي با پرتاب مواد منفجره جو سنگيني 
در آزادي به وجود آوردند و نيم��ه دوم و در جريان درگيري بنگر و عش��وري، مواد منفجره آنها 
دقيقا نيمكت حريف را هدف گرفت. كميته انضباطي، قصد دارد با تكميل پرونده بازي و تخلفات 
تماشاگران، با اين ماجرا برخورد كند. اسماعيل حسن زاده، رييس كميته انضباطي، مي گويد به 
زودي راي قاطعي درباره اين بازي صادر خواهند كرد: »پرت��اب ترقه و نارنجك طبق آيين نامه 
انضباطي تخلف بوده و مطمئنا به طور جدي در اين باره تصميم گيري مي كنيم. به دليل اينكه 
اين بازي ناظر انضباطي نداش��ت و از جزييات آن بي اطلاع هستيم، به محض رسيدن گزارش، 
قطعا راي مناسبي را صادر خواهيم كرد. بخشي از بازي را كه از طريق تلويزيون تماشا كردم، شاهد 
درگيري دو بازيكن و همچنين پرتاب نارنجك بودم. با توجه به اينكه اين ديدار روزگذشته برگزار 
شد اما اميدوارم با ارايه هرچه سريع تر گزارش از سوي مس��وولان سازمان ليگ و برگزاركننده 
اين بازي، رسيدگي به تخلفات را در دس��تور كاري خود قرار دهيم و راي مربوطه را صادر كنيم. 
همان طوري كه در هفته ۲1 با در اختيار داشتن گزارش تخلفات بازي، راي مسابقات فورا صادر 

شد.«

واكنش  بختياري زاده به شايعه كم كاري بازيكنانش
شكست پرگل استقلال اهواز برابر گسترش فولاد باعث شد تا ناظر اين بازي گزارش ويژه اي 
را براي كميته صيانت از ليگ آماده كند. حالا بايد منتظر ماند و ديد واكنش مراجع رسمي چگونه 
خواهدبود. سياوش بختياري زاده در مورد اينكه كميته صيانت سازمان ليگ قصد دارد اتفاقات 
بازي گسترش فولاد و استقلال اهواز را كه با پيروزي تيم تبريزي به پايان رسيد بررسي كند، گفت: 
»وقتي تيمي كه در نيم فصل دوم متحول شده و بازي هاي بسيار خوبي ارايه مي دهد در يك بازي 
با شكست سنگين كارش را به پايان مي رساند، طبيعي است كه مسوولان پيگير شوند تا بدانند 
دليل اين باخت چه بوده است، من اين حق را به آنها مي دهم، ولي خودم چنين چيزي در بازي 
نديدم كه مشكل خاصي به وجود آمده باشد. اميدوارم بازيكنانم كم كاري نكرده باشند، من خودم 
متوجه چنين مساله اي نشدم. ما تيم بسيار جواني داريم و بازيكنان ما بچه  هستند، باور كنيد اگر 
مقابل اس��تقلال، ذوب آهن، نفت و... هم به طور كامل تمركز نمي كرديم، شايد چنين شكست 
سنگيني را متحمل مي شديم. من خودم اين آمادگي را دارم كه در صورت نياز اگر سوالي بود به 
مسوولان پاسخ بدهم. خودم كسي هستم كه با همه وجود به فكر سلامتي فوتبال هستم، اصلا 
از اين مساله ناراحت نشدم، مي دانم مسوولان روي ليگ دسته اول نظارت ويژه اي دارند و بدون 

شك ليگ برتر را هم جدي دنبال مي كنند تا مسابقات در سلامت كامل برگزار شود.«

عليپور: اينستاگرام فوتباليست ها رصد مي شود
بعد از ماجراهايي كه براي سوشا مكاني به وجود آمد و او را تا آستانه محروميت و محكوميت 
برد، مساله حضور فوتبالي ها در فضاي مجازي وارد فاز جديدي شده است. حجت الاسلام عليپور، 
مسوول كميته صيانت از فوتبال س��ازمان ليگ از تمهيدات تازه اي در اين باره خبر داده است. او 
گفته است: »وقتي يك ورزشكار تخلفي را خواسته يا ناخواسته مرتكب شود اين مسائل خيلي 
سريع در سطح رسانه ها تحت پوشش قرار مي گيرد. به همين خاطر بايد به افرادي كه فايل صوتي، 
فيلم يا تصاوير برخي فوتباليس��ت ها را در شرايطي كه مناسب فضاي كشورمان نيست منتشر 
مي كنند تذكر بدهيم كه تمام اين رفتارها از طريق مسوولان ذيربط تحت نظر است و با متخلفان 
برخورد مي ش��ود.« عليپور درباره فعاليت اهالي فوتبال در فضاي اينس��تاگرام گفته است: »ما 
گروهي را داريم كه فضاهاي مجازي بازيكنان و افراد مرتبط با فوتبال را رصد مي كنند. همه چيز 
در اين فضا تحت نظر است. بهتر است خود اين افراد مراقب فعاليت هاي شان در اين فضاها باشند.«

برگزاري مرحله نهايي مسابقات ليگ برتر بسكتبال 
با ويلچر كشور به ميزباني مخابرات اصفهان

به گزارش اداره روابط عمومي شركت مخابرات اس��تان اصفهان، مرحله پاياني مسابقات 
بسكتبال با ويلچر سوپر ليگ برتر كشور به ميزباني ش��ركت مخابرات استان اصفهان برگزار 
مي شود. امسال در مرحله پاياني رقابت هاي ليگ برتر بس��كتبال با ويلچر باشگاه هاي كشور 
چهار تيم ايث��ار ماهان تنديس قم، حفاري خوزس��تان، پيام مخابرات اصفهان و ش��هرداري 
آمل حضور دارند و از نوزدهم تا بيست و يكم اس��فندماه به ميزباني اصفهان در سالن شهداي 
مخابرات اين شهر براي كس��ب مقام قهرماني تلاش خواهند كرد. اين مسابقات كه با حضور 
محمود خسروي وفا، رييس كميته پارالمپيك جمهوري اس��لامي ايران و رييس فدراسيون 
ورزش هاي جانبازان و معلولين و مس��وولان انجمن بس��كتبال با ويلچر، مربي��ان، داوران و 
ورزشكاران برگزار مي شود به صورت زنده از شبكه3 س��يما يا ورزش همگاني پخش خواهد 
شد. گفتني است در روز نخست بازي ها چهارشنبه مورخ 94/1۲/19 تيم  تنديس ماهان قم به 
مصاف شهرداري آمل مي رود و ساعت 17 الي 19 تيم شركت مخابرات اصفهان با تيم حفاري 
خوزستان روبه رو خواهد شد. همچنين روز پنجشنبه مورخ 94/1۲/۲۰ ساعت 17 الي 19 تيم 
شركت مخابرات اصفهان با تيم ملي شهرداري آمل رقابت خواهد كرد. ديدار تيم هاي شركت 
مخابرات اصفهان با تنديس ماهان قم روز جمع��ه مورخ 94/1۲/۲1 س��اعت    1۰:3۰ تا 1۲ 
برگزار خواهد شد و اين دو تيم در ديدار پاياني رقابت هاي فصل 94 ليگ برتر بسكتبال با ويلچر 

مردان باشگاه هاي كشور براي كسب عنوان قهرماني اين فصل رقابت خواهند كرد. 

پرچمدار كاروان ايران از پرداخت نش��دن حقوق المپيكي و پارالمپيكي اش از سوي وزارت ورزش و 
جوانان ابراز نارضايتي كرد و گفت: » هنوز نه حقوق المپيك و نه پارالمپيك را از س��وي وزارت ورزش و 
جوانان دريافت كرده ام و نه فدراسيون پاداش 1۰۰ ميليوني ام را داده است. با توجه به اينكه حدود چهار 
ماه از كسب سهميه المپيك توسط من سپري مي شود هنوز از سوي وزارت ورزش و جوانان حقوق دو 
ميليون توماني المپيك و پارالمپيك خود را دريافت نكرده ام و 1۰۰ ميليون توماني كه قرار بود فدراسيون 
تير و كمان به من بدهد را هم نداده اند. در حال  حاضر از نظر بدني از وضعيت خوبي برخوردار هستم و آماده 
حضور در مسابقات كاپ آسياي تايلند هستم. اما اينكه بخواهم براي المپيك قول مدال بدهم با توجه 
به شرايط جسماني ام و اينكه رقباي من در المپيك از نظر قدرت بدني قوي تر از من هستند اين قول را 

نمي دهم، ولي تمام تلاشم بر اين اس��ت كه به عنوان پرچمدار المپيك به بهترين نتيجه  ممكن دست 
پيدا كنم. « نعمتي در  رابطه با عدم حضورش در اردوهاي تير و كمان معلولان و اينكه آيا اين عدم حضور 
مشكلي براي او درست نمي كند، گفت: »در حال  حاضر تمام برنامه هاي خود را با مديريت خسروي وفا 
پيش مي برم و همكاري دوجانبه اي بين فدراس��يون تير و كمان و جانبازان و معلولان وجود دارد. قطعا 
بعد از بازي هاي المپيك به كاروان پارالمپيك اضافه خواهم شد، اما هم اكنون تمامي برنامه هاي خود را 
با مديريت خسروي وفا انجام مي دهم و مشكل خاصي در اين زمينه وجود ندارد. « البته رباب شهريان 
معاون ورزش بانوان وزارت ورزش و جوانان گفته است: »طبق پيگيري هاي لازم از سوي وزارت ورزش 

و جوانان و كميته ملي المپيك حقوق المپيك و پارالمپيك زهرا نعمتي تا پايان سال پرداخت مي شود.« 

  وحيد جعفري /  اعضاي شوراي فني كشتي آزاد ايران 
متشكل از منصور برزگر، ابراهيم جوادي، عسكري محمديان، 
رس��ول خادم و عليرضا رضايي تصميم گرفتند براي انتخاب 
تركي��ب المپي��ك، در وزن 57 كيلوگرم حس��ن رحيمي و 
رضا اطري در ي��ك رقابت بين المللي ارزيابي ش��وند. در وزن 
65 كيلوگرم برنده س��يداحمد محمدي و ميث��م نصيري با 
قانون دو برد از س��ه مس��ابقه، به دوبنده تيم ملي برسند. در 
وزن 74 كيلوگرم نيز برنده حسن يزداني و مصطفي حسين 
خاني با قانون دو برد از سه مس��ابقه به المپيك برود. در وزن 
86 كيلوگرم نفر برتر رقابت عليرضا كريمي، احسان لشگري، 
رضا بيات و ميثم جوكار به عضويت تيم ملي درآيد. در وزن 97 
كيلوگرم هم برنده رضا يزداني و امير محمدي به صورت دو برد 
از سه مسابقه ملي پوش شود. در فوق سنگين كشتي گيري كه 
سهميه گرفت به اتفاق نفرات واجد شرايط از نگاه كادر فني، به 
يك تورنمنت برود تا نفر برتر انتخاب شود. در وزن غيرالمپيكي 
61 كيلوگرم نيز مسعود اسماعيل پور با مهران نصيري مبارزه 
خواهد كرد و نفر برتر با مهران شيخي مسابقه خواهد داد. فرد 
پيروز همراه بهنام احسان پور براي جام جهاني انتخاب خواهند 

شد. 
اين در حالي اس��ت كه طبق قان��ون و فرآيندي كه چند 
سالي است بر كشتي كشور حاكم شده، كشتي گيران با توجه 
به عملكرد و نتايج خود جواز حض��ور در مرحله آخر انتخابي 
تيم ملي را به دست مي آورند و كساني هم كه به قانون پشت 
كنند، شانسي براي ملي پوش ش��دن نخواهند داشت؛ همان 
قانوني كه صادق گ��ودرزي را با قاطعيت كامل از مس��ابقات 
جهاني بوداپست محروم كرد و سال گذشته نيز جواز حضور 
در انتخابي را با شرايط كاملا موجهي كه مصطفي حسين خاني 

داشت صادر نكرد، يا فرد ديگري چون رضا افضلي و... 
البته سال گذشته اين مجوز براي احسان لشگري كه در 
قهرماني ايران پنجم شده بود و طبق قوانين نبايد در انتخابي ها 
به ميدان مي رفت، صادر شد كه لشگري به دليل مصدوميت 
در مس��ابقات يادش��ده به روي تش��ك نرف��ت. احترامي كه 
اعضاي كادر فني طي اين س��ال ها براي رقابت هاي انتخابي 
و نفرات برتر آن قايل ش��دند، باعث بالا رفتن انگيزه و اميد در 
بين كشتي گيران ش��ده تا امس��ال نيز با همان اميد و انگيزه 
در قهرماني ايران و جام تختي به ميدان روند و جواز ش��ركت 
در مرحل��ه آخر را كس��ب كنند؛ اما ب��ه يكباره ن��ام برخي از 
كشتي گيران خط خورد و جوازشان باطل شد! تا حالا خيلي ها 

بگويند »اين تصميم، قطعا تاثير مثبتي را روي خط خورده ها 
نخواهد گذاش��ت و روحيه و انگيزه آنها را براي سال هاي آتي، 

تحت الشعاع قرار خواهد داد.« 
در ليس��ت فوق خبري از اس��امي افرادي چ��ون عليرضا 
قاسمي و عباس طحان -كه در رقابت هاي جهاني لاس وگاس 
عضو تيم ملي بودند و س��هميه المپي��ك را در دو اوزان 74 و 
97 كيلوگرم كس��ب كردند- نيس��ت. اين دو حتي به اردوي 
تيم ملي هم دعوت نش��دند. خيلي ها از ج��اي خالي يونس 
سرمس��تي، عزت الله اكبري، محمدجواد ابراهيمي، مجتبي 
گليج و... ح��رف مي زنند و بر اين باورند كه »كش��تي گيراني 
چون گليج، سرمستي و... جوان هستند و در اول راه و نبايد با 
چنين تصميماتي، آنها را سرخورده و بي انگيزه كرد. اگر قرار 
بود چنين تصميماتي گرفته شود، بايد قبل از قهرماني كشور و 
جام تختي، اعلام مي شد تا كشتي گيران تكليف خود را بدانند. 
گليج كه طلاي جوانان جهان را به س��ينه زده، در جام تختي 
كشتي برابري را به لش��گري واگذار كرد و در ديدار رده بندي 
هم با قاطعيت بر ميثم جوكار فايق آمد تا جواز حضور در مرحله 
نهايي را به دس��ت آورد. اصلا اگر قرار بر اين بود كه به او اجازه 
حضور در مرحله نهايي داده نشود، پس چرا در جام تختي بين 
او و ميثم جوكار مسابقه برگزار ش��د؟ چه شد كه كشتي گير 
مغلوب يعني جوكار جواز حضور در مرحله نهايي را به دست 
آورد و گليج از دايره رقابت خارج ش��د؟ سرمستي هم فارغ از 
نتايج انتقادآميزي كه در آسيايي رقم زد، به هرحال با قهرماني 
در جام تختي مجوز را به دست آورد. شايد بهتر بود سرمستي 
به وزني بالاتر هدايت شود و شرايطي مشابه با اسماعيل پور را 
براي حضورش در جام جهاني فراهم مي كردند تا رسما به وزن 
دومي ها بپيوندد تا در آينده توس��ط سرمستي به اهداف مان 
در اين وزن برسيم. يا در وزن 74 كيلوگرم، مصطفي حسين 
خاني ابتدا با عليرضا قاس��مي كه سهميه المپيك را به دست 
آورده، مس��ابقه مي داد و در صورت پيروزي با حس��ن يزداني 
انتخابي مي گرف��ت، تا حقي از قاس��مي اجحاف نش��ود. در 
وزن 97 كيلوگرم ه��م اگر واقعا نياز به مس��ابقه انتخابي بود، 
كادر فني ابتدا بين طحان و محمدي كش��تي مي گذاشت و 
برنده با يزداني ديدار مي كرد. در س��نگين وزن نيز اگر نفرات 
واجد شرايط اعلام مي شدند، بهتر بود به جاي رفتن به ميدان 
خارجي، كشتي مس��تقيم حكم به ملي پوش شدن نفر برتر 
مي داد تا از حرف و حديث ها كه مي تواند حاشيه س��از ش��ود 

جلوگيري مي شد.«

اما واقعا چرا مردان فني كش��تي آزاد -كه طي چند سال 
گذشته با وسواس و سرس��ختي تمام به قوانين عمل كرده و 
حضور در ميدان انتخابي با شركت تمام مدعيان واجد شرايط 
را در دس��تور كار قرار داده- دس��ت به چنين اقدامي زده اند؟! 
جواب يك كلمه است و آن چيزي نيست جز »المپيك«. سال، 
سال المپيك است و متفاوت با تمام سال ها؛ سال فني مهم و 
حساسي كه به بزرگ ترين رويداد ورزشي- سياسي دنيا ختم 
مي شود، آوردگاهي كه در آن بايد كشت تا كشته نشد و همه 
نگاه ها به روي تشك هاي كشتي و كشتي گيران است كه بايد 
يك بار ديگر از كي��ان ورزش ايران در ميادين بين المللي دفاع 
كنند. پس بايد شرايط فرق كند و با فرمولي متفاوت پيش رفت 
تا توانست به انتظارات پاسخ مناسبي داد. همه از كشتي انتظار 
دارند، براي همين هم نبايد و نمي توان ريسك كرد و با همان 
سبك و روش قبل  پيش رفت، از همين رو فدراسيون تصميم 

گرفته كه كشتي گيران كم روحيه را كنار بگذارد. 
در واقع بهتر است به اين موضوع اش��اره كنيم كه رسول 
خ��ادم در فدراس��يونش، كش��تي گي��ر جس��ور و جنگنده 
مي خواهد؛ فلسفه سرمربي تيم ملي كشتي آزاد با كشتي گيران 
ترسو و ايستا، س��ازگاري ندارد و آبش به يك جوي نمي ريزد، 
براي همين هم از همان اول مش��خص ب��ود به محض اينكه 
دس��ت كادرفن��ي در اوزان مختلف براي انتخ��اب و گزينش 
كشتي گيران باز ش��ود، دور آزادكاران محافظه كار و دفاعي را 
قلم خواهد گرفت و ميدان را به كشتي گيراني خواهد داد كه 
حركت رو به جلو دارند و براي غلب��ه بر رقيب منتظر فرصت 
نمي مانند، بلكه فرصت را مي سازند، به خصوص در سالي كه 
به المپيك منتهي خواهد شد و ريس��ك كردن جايز نيست. 
باري، فدراسيون چندي پيش اعلام كرد كه »كشتي گير كم 
روحيه اي كه در ميادين بين المللي با ترس و ترديد به ميدان 
مي رود، هر چند در رقابت هاي داخلي هم خوب ظاهر ش��ده 
باشد، در صورت تشخيص كادر فني، اجازه حضور در مرحله 
نهايي انتخابي تيم ملي را نخواهد داشت.« البته در ميان نفرات 
فوق نام افرادي ديده مي شود كه جسور و جنگنده هستند تا 
اين پرسش مطرح شود كه چرا آزادكاري چون گليج، با تمام 
جسارتش نبايد در ميدان انتخابي باشد كه پاسخ چيزي نيست 
جز »تجربه«، بله گليج جسور و جنگنده است؛ اما هيچ كس 
نمي تواند مدعي شود كه اين كش��تي گير جوان تجربه لازم و 
كافي براي موفقيت در المپيك را دارد، ولو اينكه افرادي چون 
جوكار و غيره را شكست داده باشد. ضمن اينكه آزادكار خوش 

آتيه كشورمان از ناحيه فك هم با آسيب ديدگي  مواجه است. 
هر فردي كه حتي خيلي كم با كشتي ايران آشنا باشد به 
خوبي مي داند كه فاصله حسن رحيمي در وزن 57 كيلوگرم با 
ديگر مدعيان بسيار است و رحيمي باتجربه، بهترين فرد براي 
رفتن به بازي هاي تابستاني است، پس بهتر است كادرفني در 
سال المپيك شرايط را طوري پيش ببرد كه رحيمي با آمادگي 
كامل و عبور از فيلتري كه مانع از موفقيت او در برزيل نش��ود 
راهي ريو ش��ود. از همين رو منطقي و معقول اس��ت كه، رضا 
اطري كه در تورنمنت هاي اخير قدرتمند ظاهر شده، براي قرار 
گرفتن در كنار رحيمي به سرمس��تي كه در آسيايي پرانتقاد 
كشتي گرفت، ترجيح داده شود. در وزن 74 كيلوگرم عليرضا 
قاس��مي و عزت الله اكبري هر دو كشتي گيران محافظه كار و 
دفاعي اي هس��تند كه نمي توانند انتظارات را برآورده كنند. 
قاسمي با تمام تلاش ها نتوانسته است روند رو به رشد و جلويي 
در كشتي هايش داشته باشد و در ميادين خارجي هم كم فروغ 
نش��ان داده. اكبري هم كه بعد از نايب قهرماني در رقابت هاي 
جهاني ۲۰13 ازبكس��تان هرگز آن اكبري مسابقات جهاني 
نشد. محمدجواد ابراهيمي و عباس طحان در اوزان 86 و 97 
كيلوگرم هم هر دو كشتي گيران دفاعي هستند كه كمتر به 
دنبال فرصت سازي مي روند و بيشتر به دنبال فرصت هستند 
تا به موفقيت برسند؛ فرصتي كه در المپيك به مراتب كمتر 
از رقابت هاي ديگر به دست مي آيد. در اين بين طحان بسيار 
بي روحيه،  بي انگيزه و كم رمق نش��ان مي ده��د، به نحوي كه 
گويي چند ليتر خون از او كشيده اند و بعد براي كشتي گرفتن 
روي تشك آمده است. ضمن اينكه در وزن 97 كيلوگرم رضا 
يزداني شرايط حس��ن رحيمي را دارد و بهتر است با آمادگي 
هدايت، مديريت و راهنمايي شود تا در سال آخر كشتي اش از 
المپيك كه حقش است با دستان پر به ايران بازگردد. بي ترديد 
هيچ كس بيشتر از مردان فني كشتي ايران به خصوص رسول 
خادم به عنوان رييس فدراسيون و سرمربي تيم ملي كشتي 
آزاد، دل��ش نمي خواهد كه اين تي��م در المپيك به موفقيت 
برس��د، پس بهتر اس��ت به اين مردان اعتماد كني��م و اجازه 
دهيم بدون حاشيه و دغدغه تيم ايران را مهياي حضور موفق 
در برزيل كنند. باري، اگر كمي عميق شويم متوجه خواهيم 
شد كه فاكتورهاي جسارت، جنگندگي، انگيزه و تجربه ملاك 
و دليل اصلي انتخاب نفرات حاض��ر در مرحله نهايي انتخابي 
تيم ملي است؛ فاكتورهايي كه تا حدود زيادي تضمين كننده 

موفقيت در ميداني چون المپيك است. 
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عكس نوشت

   بعد از اعلام حكم اعدام براي بابك زنجاني، عكس ها و مطالب زيادي در فضاي 
مجازي منتشر شد. اما يكي از جالب ترين عكس هايي كه به دفعات توسط طرفداران 
استقلال بازنشر شد عكسي بود كه در آن بابك زنجاني با نش��ان دادن عدد 6 براي 
هواداران اين تيم كري مي خواند. ش��ايد كمي تعجب آور باشد كه چرا استقلالي ها 
تصوير اين كري را كه عليه خودش��ان است منتشر مي كنند. اما داستان اينجاست 
كه اس��تقلالي ها با اين كار مي خواهند به طرفداران پرس��پوليس طعنه بزنند. آنها 
مي خواهند بگويند كسي كه به اتهام فساد اقتصادي »مفسد في الارض« شناخته 
شده و به اعدام محكوم شده اس��ت از طرفداران پروپاقرص پرسپوليس بوده است. 
واقعيت اين است كه علاقه زنجاني به پرسپوليس بيشتر از اين حرف ها بوده است و او 
قصد داشت باشگاه پرسپوليس را بخرد  اما به سبب اهميت »فراورزشي« اين باشگاه، 
اجازه چنين كاري را پيدا نكرد و نهايتا به س��مت باشگاه راه آهن متمايل شد. شايد 
آن روزها تعداد هواداراني كه ميل داشتند زنجاني تيم شان را بخرد كم نبود اما امروز 

همان عده خدا را شكر مي كنند كه پرسپوليس »راه آهن« نشد. 

برانكو ايوانكوويچ، س��رمربي پرس��پوليس 
درباره آخرين وضعيت تيمش گفت: »واقعيت 
اين است كه نمي توانيم در همه بازي ها بهترين 
بازي خودمان را انجام دهيم. درس��ت است كه 
مقابل تراكتورس��ازي نتوانستيم مثل هميشه 
موقعيت ايجاد كنيم، اما فك��ر مي كنم كه روي 
مهدي طارم��ي خطاي پنا لتي  ص��ورت گرفت 
كه باي��د داور آن را اعلام مي ك��رد. نمي توانم از 
بازيكنانم گله مند و ناراحت باشم چون آنها با تمام 
وجودش��ان دويدند و زحمت كشيدند. واقعيت 
اين است كه شانس هاي بسيار خوبي نصيب ما، 
از جمله احمدزاده ش��د كه از فاصله پنج متري 
توپ را به بيرون زد. به  هر  ح��ال مهاجمان بايد 
به طور مادرزادي مهاجم باش��ند و گلزني كنند. 
اگر نيم فصل اول را با نيم فصل دوم مقايسه كنيم، 
ما در نيم فصل اول بعد از بازي با تراكتورس��ازي 
هفت امتياز داشتيم، اما در حال  حاضر با همين 
تعداد بازي يازده امتياز را كسب كرده ايم. قبول 
دارم كه با مس��اوي هاي پي در پي اخير هشت 
امتي��از از دس��ت داده ايم. طبيعت��ا بازيكنان ما 
ضعف هايي داشته اند و من نمي خواهم بگويم كه 
همه چيز ايده آل است. قطعا بازي هاي سختي را 
تا آخر فصل پيش رو داريم. تيم ما الان جوان است 
و بازيكن��ان در زدن ضربات آخ��ر تمركز لازم را 
ندارند. الان بازيكني همچون عليپور يا كمنداني 

فقط ۲۰ سال دارند. تجربه چيزي نيست كه طي 
چند روز به دس��ت بيايد. تجربه بايد طي چهار 
يا پنج سال به دست بيايد. علي عليپور، مهدي 
طارمي، احمدزاده فقط دو يا الي سه فصل است 
كه در ليگ برتر بازي مي كنند. آنها بايد تمرين 

كنند تا تجربيات بيشتري را به دست آورند.«
برانكو ايوانكوويچ در ادامه س��خنان خود با 
بيان اينك��ه تيمش در فاز هجومي مش��كلاتي 
داشت، اظها ر كرد: »در بازي مقابل تراكتورسازي 
كم��ال كاميابي ني��ا را در اختيار نداش��تيم و به 
همين دليل در فاز هجومي مشكلاتي داشتيم. 
كمنداني فصل قبل بازي نكرده بود، اما امس��ال 
تقريبا در همه بازي ها حضور داش��ته اس��ت. ما 
بايد هزينه ه��اي اينچنين��ي را پرداخت كنيم 
ت��ا بازيكنان جوان م��ا با تجربه تر ش��وند. قطعا 
مش��كلات ما زياد اس��ت. الان تم��ام تيم ها با 
۲۰۰درصد توان خود مقابل پر س��پوليس بازي 
مي كنند. همه مس��ائل را نمي توان يك ش��به 
حل كرد. فراموش نكنيد پر سپوليس در ابتداي 
فصل در پايين جدول بود، اما الان براي قهرماني 
مي جنگد. ۲4 امتياز ديگر تا انتهاي فصل باقي  

مانده اس��ت و هنوز هيچ چيز مشخص نيست. 
درس��ت اس��ت كه برخي امتيازات را به خاطر 
اشتباه هاي بازيكنان مان از دست داديم اما هدف 
ما در حال  حاضر اين اس��ت كه در هر بازي براي 
پيروزي به ميدان برويم. با اين حال قطعا به دنبال 
قهرماني هستيم؛ اما اگر نتوانيم قهرمان شويم 

براي نايب قهرماني تلاش مي كنيم.«
وي در پاسخ به سوالي درباره عملكرد سوشا 
مكاني و انفجار نارنجك هاي دس��تي در آزادي 
هم گفت: »آيا شما معتقديد كه سوشا اشتباه 
كرده اس��ت؟ از فاصل��ه 17 مت��ري يك ضربه 

ايس��تگاهي ش��ليك كردند و مكاني عملكرد 
خوب��ي داش��ت. لحظ��ه اي ك��ه گل خورديم 
بازيكنان كجا بودند ك��ه از د ر وازه بان حمايت 
كنند. پرتاب نارنجك هم واقعا يك استثنا بود. 
من شش سال اس��ت كه در ايران هستم و اين 
دومين بار بود كه چنين مساله اي را مي ديدم. 
يك بار ه��م پيش از اين در دي��دار ايران مقابل 
كره شمالي هو اد ا ران نارنجك به زمين مسابقه 
پرتاب كردند. من واقعا مي دان��م كه نبايد اين 
مسائل رخ دهد؛ اما در تمام ورزشگاه هاي جهان 

وجود دارد.«

مهاجمان بايد به طور مادرزادي مهاجم باشند و گلزني كنند

ايوانكوويچ:قهرماننشويم،براينايبقهرمانيتلاشميكنيم
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